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Protokół nr XX VI  / 2016 
z sesji Rady Gminy Zblewo odbytej dnia 21 września 2016r.  

 
 

Lista obecności Radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. Ponadto udział w Sesji wzięli : Wójt 

Gminy Artur Herold, Sekretarz Gminy Daniel Szpręga, Skarbnik Gminy Hanna Puttkammer oraz 

pracownicy Urzędu Gminy. 

Sesja odbyła się Gminnym Ośrodku Kultury w Zblewie.  Rozpoczęła się o  godz.16.30 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy p.Leszek Burczyk. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Zblewo. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie  upoważnienia Wójta Gminy Zblewo do zawarcia umowy na 

realizację projektu dofinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Starogardzkiego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Pomorskiego. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w  budżecie gminy na 2016r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016-2027. 

9. Zamknięcie sesji. 

  

Ad.1  

Przewodniczący Rady Gminy p.Leszek Burczyk otworzył XXVI sesję Rady Gminy Zblewo zwołaną  w 

trybie art.20 ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym  na wniosek Wójta Gminy.  

Wniosek w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady  Gminy poinformował, że Państwo Radni otrzymali porządek sesji, 

który wynikał z wniosku Pana Wójta.  Dzisiaj wpłynął wniosek Pana Wójta o rozszerzenie porządku 

obrad o następujące punkty: 

1) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Starogardzkiego, 

2) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy  rzeczowej dla Województwa 

Pomorskiego, 

3) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016r. 

4) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016-2027. 

Za przyjęciem porządku obrad przesłanego Radnym łącznie z dodatkowymi punktami głosowali 

wszyscy Radni.  

Przewodniczący  Rady Gminy stwierdził że sesja jest prawomocna, władna do podejmowaniach 

uchwał, bo  na 15 Radnych udział w sesji bierze 12 Radnych.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy powitał Panie i Panów  Radnych, Pana Wójta, Pana 

Sekretarza, Panią Skarbnik, Pana mecenasa i  kierowników referatów. 

 

Godz. 16.33 doszedł Radny p. M.Miksza  

 

Ad.2 

Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Zblewo. 

Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że jest to punkt dotyczący podjęcia uchwały zmieniającej 

regulamin utrzymania czystości i porządku z dnia 14 lipca. 
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Wójt Gminy poinformował, że po wyjściu ze Związku Gmin „ Wierzyca” zależało nam na tym, aby 

jakość usług  zachować na podobnym poziomie, a obniżyć  cenę za śmieci. To rozporządzenie, na 

którym się opieraliśmy nie jest obowiązujące i w związku z powyższym uważam, że nie ma się co 

bawić w kontenery, worki i zostawmy to jak było dotychczas, na takich samych zasadach, obniżymy 

tylko te ceny. Dlatego są te zmiany. 

Radny p.K.Niemczyk przypomniał, że to było tak,  że mieliśmy się do tego przygotować że to wejdzie  i 

czy teraz to nie wejdzie?  

p.M.Filipkowski wyjaśnił, że rozporządzenie na podstawie którego organizowaliśmy nasz regulamin, to 

był projekt z miesiąca czerwca i on podlegał konsultacjom i opiniom przez samorządu czy związki 

gminne. Na początku września ukazał się  następny  projekt, który przesuwa tę reformę, bo 

wprowadza taki okres przejściowy do 30 czerwca 2021r. Ten projekt mówi o tym, że to prawo stanie 

się  obowiązujące,  to zbieranie pięć frakcji oddzielnie,  od  30 czerwca 2021r.  Ten projekt, który był w 

czerwcu zakładał wejście tych pięciu frakcji od stycznia 2017r., a czas na dostosowanie samorządów 

był pół roku.  Dobrze, że to zostało oprotestowane i że my to wychwyciliśmy w  porę i możemy tę 

naszą gospodarkę odpadami dostosować do realiów dla nas przyjaznych.  Generalnie projekt 

regulaminu, który Państwo będą głosować,  się nie  zmienił. Najważniejsze zmiany są w § 14 odnoście 

rodzajów odpadów, które będą przyjmowane i jeżeli chodzi o terminy, to  nic w stosunku do 

poprzedniego się nie zmieniło. Odpady zmieszane komunalne  będą przyjmowane raz na dwa 

tygodnie. Surowce, wszystko razem,  będą odbierane co najmniej raz na miesiąc. Odpady zielone dwa 

razy w miesiącu, a w okresie od 1 listopada do 31 marca raz w miesiącu oraz na bieżąco w PSZOK. 

Gabaryty i sprzęt elektryczny będzie odbierany raz w roku i na bieżąco w PSZOK.  Przy konstrukcji 

regulaminu powstały błędy   pisarskie i proszę o ich skorygowanie: w § 7 ust. 2  powinno być punkt 1-

6, a nie 1-9, w § 9 punkt 3 mają być nie trzy litry, tylko dwa litry. Zmieni się też częstotliwość  

odpadów, nie raz na tydzień, tylko raz na dwa tygodnie, bo taką mamy częstotliwość wywozu.  

Za podjęciem uchwały w wersji  dostarczonej Radnym ze zmianami przestawionymi przez 

p.M.Filipkowskiego  głosowali wszyscy Radni. 

Uchwała Nr XXVI/185/16 w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Zblewo w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3 

Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.  

p.M.Filipkowski wyjaśnił, że słowo co najmniej określa to, że możemy tą ilość zwiększyć na podstawie 

dodatkowego zamówienia z wykonawcą, czy dodatkowej umowy.  

Radny p.R.Rambowski zapytał,  co robić z foliami od nawozu, sianokiszonki, sznurkami od persy? 

p.M.Filipkowski odpowiedział, że jak jest  to czysty plastik  to można wrzucić do surowców. 

Opakowania o opryskach, bo to są odpady niebezpieczne,  należy oddać do PSZOK, albo jak jest 

zbiórka odpadów niebezpiecznych, gabarytowych.  

Radny p.K.Niemczyk zapytał o wielkość pojemnika na odpady. 

p.M.Filipkowski odpowiedział, że wielkość pojemników jest określona w regulaminie, który przed 

chwilą głosowaliśmy. Dostawca usługi będzie to dobierał do wielkości gospodarstwa domowego, np. 

gospodarstwo powyżej 4 osób powinno  mieć pojemnik 240 l. Deklaracja będzie określać ilość 

członków rodziny i na tej podstawie określa się wielkość pojemnika. Jak będą jakieś odstępstwa to 

trzeba to indywidualnie zgłosić i ustalić. Jak jest sytuacja jednorazowa to można oddać surowce  w 

PSZOK. Jeśli chodzi o ilość odpadów wyprodukowanych przez mieszkańców to gmina  ma obowiązek 

przyjąć każdą ilość wyprodukowaną zgodnie ze złożoną deklaracją. 

Radni jednogłośnie podjęli w/w uchwałę. 

Uchwała Nr XXVI/186/16 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w 

załączeniu do niniejszego protokołu. 
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Ad.4 

Podjęcie uchwały w sprawie  upoważnienia Wójta Gminy Zblewo do zawarcia umowy na realizację 

projektu dofinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Pomorskiego na lata 2014-2020. 

Wójt Gminy poinformował, że projekt dotyczy edukacji ogólnej z Regionalnego Programu 

Operacyjnego.  Uzyskaliśmy dofinansowanie w wysokości ponad 1.800.000zł. Otrzymaliśmy drugą 

lokatę.  Na  około 200 wniosków, 118 wniosków rozpatrzono pozytywnie, nasza gmina otrzymała  

drugą pozycję i to jest naprawdę wielki sukces.  Jest w uzasadnieniu podane na jakie cele te środki 

zostaną wykorzystane.  

p.M.Mischke dodał, że będzie to dotyczyło głównie zajęć rozwijających z różnych obszarów edukacji, 

takich mieszanych, interdyscyplinarnych, wyjazdów,  wycieczek połączonych z warsztatami w różnych 

także ośrodkach naukowych  i  wspomaganie uczniów, którzy mają trudności. Dotyczy to również 

uczniów  niepełnosprawnych, z różnymi dysfunkcjami. Tych zajęć będzie dość dużo i praktycznie 

wszyscy chętni będą mogli z tego skorzystać  i ci którzy chcą się dodatkowo rozwijać i ci, którzy mają 

jakieś kłopoty. Staraliśmy się to podzielić między wszystkie grupy uczniów. Jednocześnie będzie 

doposażenie do szkół w sprzęt  różnego typu  pracownie i tablice interaktywne. Skupiliśmy się na 

środkach takich trwałych, żeby głównie o nie zawalczyć, bo różne drobiazgi szkoły sobie na bieżąco 

kupują. Natomiast środków na poważniejsze wydatki zawsze jest mało.  

Radni jednogłośnie podjęli w/w uchwałę. 

Uchwała Nr XXVI/187/16 w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Zblewo do zawarcia umowy na 

realizację projektu dofinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Pomorskiego na lata 2014-2020 w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad.5 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Starogardzkiego. 

Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że chodzi o rozbudowę pasa drogowego drogi powiatowej nr 

2704G łączącej miejscowości Borzechowo i Wirty w zakresie budowy  ciągu pieszo – rowerowego, 

zatok autobusowych oraz przejść dla pieszych. Pomoc przeznaczona jest na pokrycie 50% wkładu 

własnego Powiatu Starogardzkiego w operacji dofinansowanej z Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2014-2020. 

Wójt Gminy  dodał, że udało się to wszystko zrealizować i otrzymaliśmy dofinansowanie w kwocie  

1.391.000zl. To szło przez Powiat, tak jakie było porozumienie. Z dwóch wniosków, jakie były 

wyszczególnione z Powiatu, nasz i  z Kalisk, nasz przeszedł. Cieszymy się niezmiernie, bo będzie to 

ciąg pieszo - rowerowy z całą infrastrukturą, odwodnieniem, ławeczkami, oświetleniem i dokładamy 

się do tego w wysokości 481.000zł – to jest 20% całości inwestycji.  Tyle samo dokłada się Powiat, też 

481.000zł, co stanowi 20%. Dofinansowanie z PROW stanowi 1.391.641 zł, jest to około 60%, całość 

inwestycji stanowi   2.355.500zł.  Nasza gmina dokłada się do tej inwestycji, na której nam zależało, 

bo my byliśmy inicjatorami, my przygotowaliśmy dokumentację i na wniosek Wójta zostało to włączone 

do wniosku – 20 %.  

Radny p.K.Niemczyk zapytał, czy 20% to jest razem z projektem, czy samo wykonanie? 

Pan Sekretarz odpowiedział, że to jest wszystko, całość. 

Wójt Gminy dodał, że cała inwestycja musi być zrealizowana do końca przyszłego roku.  

Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni 

Uchwała Nr XXVI/188/16 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Starogardzkiego w 

załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad.6  

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Pomorskiego. 

Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że dotyczy to drogi wojewódzkiej nr 214 w miejscowości 

Borzechowo wzdłuż ulicy Wczasowej.  Chodzi o  wymianę nawierzchni chodnika z płyt chodnikowych 

starego typu na kostkę betonową. 

Wójt Gminy poinformował, że to jest jedna z najważniejszych inwestycji w miejscowości Borzechowo, 

zaraz po ul. Szkolnej, do jest ten odcinek do restauracji K2.  Możliwości pozyskania środków z 
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Województwa na ul. Wczasową nie ma żadnych. Idziemy jedynie w scenariusz wymiany płytek, jak 

było to na ul. Kościerskiej.  Jest to wniosek mieszkańców Borzechowa jako główna inwestycja do 

realizacji.  

Radny p.S.Fojut stwierdził, że to znaczy, że gmina w 100% będzie to finansować . 

Wójt Gminy potwierdził to.  

Radna p.W.Mindykowska zapytała, czy ten chodnik jest już w takim stanie, że on nadaje się do 

wymiany, bo na przykład na drodze Kościerskiej tej powiatowej 214 w ogóle nie ma chodnika? 

Radny p.R.Rambowski zapytał, czy jakiś tam jest chodnik w Borzechowie?  

Wójt Gminy odpowiedział, że jest chodnik i  dodał, że nasilił współpracę z Zarządem Dróg 

Wojewódzkich. Numer jeden w gminie Zblewo jest ul. Kościerska. Plan działania Urzędu, Rady 

Gospodarczej, Starogardzkiego Klubu Biznesu  jest  taki, że są wnioski klubu biznesu, 

przedsiębiorców  w Zblewie, wszystkich mieszkańców ul. Kościerskiej i jadę z tymi wnioskami do 

Zarządu Województwa. Chcę żeby w tym scenariuszu w 100% uczestniczyło Województwo, bo nie 

może być tego typu sytuacji, że my finansujemy te zdania we własnym zakresie. Na terenie  naszej 

gminy od 10 lat nic nie  było robione w zakresie dróg wojewódzkich. Ta ul. Wczasowa się przewija już 

od iluś lat i to nie jest tylko modernizacja, tam jest też remont i wymiana aż do restauracji K2. To  jest 

petycja mieszkańców Borzechowa. 

Radna p.W.Mindykowska stwierdziła, że tam jest chodnik, a na ul. Kościerskiej nie ma w ogóle 

chodnika.  

p.R.Wachowiak poinformował, że ten chodnik w Borzechowie jest starszy od  niego i te płytki są w 

takim stanie a nie w innym i jest zagrożenie dla ludzi.  

Radny p.S. Fojut wtrącił, że suchą nogą tam można przejść.  

Radna p.S. Cherek stwierdziła, że są miejscowości, gdzie nie ma w ogóle chodników, czekamy od 

kilkudziesięciu lat na chodniki, gdzie są wnioski, gdzie są prośby o dofinansowania. Ja  nie mówię, że 

tam chodnik nie jest potrzebny, jak najbardziej, ale ustalaliśmy pewne priorytety  odnośnie chodników, 

nawierzchni, wymiany i ta praca się do niczego nie przyda. Społeczeństwo też ma pewne 

oczekiwania. Nie bez kozery brali w tym udział pracownicy Urzędu, radni, sołtysi i w tej chwili, nie  

żebym chciała zdyskwalifikować chodnik na ul. Wczasowej, wszędzie ich potrzebujemy.   

Wójt Gminy wyjaśnił, że wypowiada się dzisiaj na temat drogi wojewódzkiej. Dzisiaj nie rozmawiamy o 

budżecie i co w poszczególnych miejscowościach będziemy realizować. Jeśli ja tej ul. Wczasowej w 

tym roku nie zrobię, to jej nie zrobię w ogóle i mieszkańcy nie będą z tego zadowoleni. To  jest ulica 

strategiczna, w centrum, łącząca. To nie jest ulica boczna.  W przyszłym roku do budżetu są przyjęte 

chodniki do realizacji w każdej miejscowości, w Semlinie, Karolewie, Jeziercach. W każdej 

miejscowości coś się będzie działo.  Ja mówię teraz o tym priorytecie, który można teraz zrealizować 

bo jest projekt przygotowany.  W Borzechowie przez ostanie dwa lata nic się nie działo  i dlatego są 

uzasadnione przyczyny realizacji tego chodnika. Jak by nie było dofinansowania to ta droga 

Borzechowo- Wirty nie byłaby realizowana.  Jeśli Państwa akceptacji nie będzie ul. Wczasowa też  nie 

będzie  realizowana, jeśli w takim duchu podchodzimy, że są inne drogi. Pewnie że są inne, jest 

Mostowa, jest Pałubińska i są inne drogi gdzie jest bezpieczeństwo zagrożone. Tych dróg jest wiele i 

ja się zwracam do Szanownych Państwa o akceptacje właśnie tej, bo tam chodzą setki ludzi.  

Radny p.M.Drawski przypomniał, że sam wnioskował o przebudowę  chodnika przy ul.Kościerskiej, 

gdzie jest też droga wojewódzka, wyglądał ten chodnik źle, teraz się chodzi dobrze  i tak samo ten 

chodnik na pewno przyda się w Borzechowie. 

p.R.Wachowiak dodał, że jeszcze będzie łącznik między wsią a restauracją K2, bo tam w ogóle 

jeszcze nie  ma chodnika. 

Radny p.M. Kubik zapytał, czy Województwo mówi coś o ul. Kościerskiej? 

Wójt Gminy odpowiedział, że chce jechać do Urzędu Marszałkowskiego  w tej sprawie jeszcze przed 

uchwaleniem budżetu przez nich  na  przyszły rok.  Zabierze listy z podpisami i będzie się starał 

załatwić, gdyż nic przez lata nie było robione u nas przy drogach wojewódzkich.  

Radna p.S.Cherek wyjaśniła, że jej nie chodzi o   licytację, która ulica jest ważniejsza, ale uważam, że 

dowiadujemy się o niej w ostatniej chwili, budżet mamy taki jaki mamy, mamy duże wydatki i ciągle 

proszę żeby mieć na uwadze nasze dodatkowe zadania, np. w oświacie. 200.000zł przy drodze 

wojewódzkiej to może nie jest wielka kwota dla tego chodnika, czy drogi, ale w naszym budżecie jest 



5 
 

to suma znacząca. Proponuję jeszcze raz to rozważyć, bo może ustalmy jakieś priorytety w naszym 

budżecie, co naprawdę  musi być i na co mamy. 

Radny p.K.Niemczyk poinformował, że w przypadku Powiatu, gdzie robiliśmy akcesję jeśli chodzi o 

chodnik Pinczyn – Zblewo tam wkład własny  skutkował tym, że nam pomogli przy ul. Gajowej, w 

Borzechowie. A tutaj wkładamy 200.000zł, które nam nie zagwarantują żadnej pomocy z 

województwa.  

Wójt Gminy wyjaśnił, że może zaprosić Pana Marszałka na sesję i dodał, że to  nie jest tak, że coś się 

robi gratisowo. W Zarządzie Dróg Wojewódzkich są pod wrażeniem Gminy Zblewo, że we własnym 

zakresie my to realizujemy. To jest taki miły akcent, jak w przypadku Powiatu.  Jeżeli coś się daje od 

siebie, to później się otrzymuje dwa albo trzy razy więcej. To nie jest tak, że się człowiek nie angażuje 

i dostaje, to trzeba walczyć i się w to angażować. Jeśli od siebie nic się  nie da to nic nie będziemy 

mieli.  Z Zarządem Dróg Wojewódzkich ta współpraca przez 10 lat się nie układała. Cieszę się bardzo, 

że z Powiatem układa się rewelacyjnie, również z Zarządem Dróg Powiatowych. Chcę zrobić, aby 

współpraca z Zarządem Dróg Wojewódzkich również układała się wspaniale, chcę się pochwalić, że 

we własnym zakresie zrobiliśmy  ul. Wczasową. Tam się nie da chodzić, tam jest podobnie jak było w 

Zblewie na ul.Kościerskiej.  Tam jest tragicznie, jest to droga wojewódzka, gdzie chodzą steki ludzi. To 

nie jest droga gminna, czy droga powiatowa o mniejszym znaczeniu. To  jest droga wojewódzka.   

Radny p.S.Fojut zauważył, że mamy sporo dróg gminnych, gdzie mieszkańcy mieszkają i żeby te 

drogi były też przejezdne. 200.000zł dajemy i z czego to będzie zdjęte? 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że w przyszłym roku będzie do zapłaty.  

Radny p.R.Rambowski zapytał, jakie są plany na  osiedlu w Zblewie. Pan Wachowiak napisał mi 

pismo, że ul. Słoneczna będzie w budżecie.  

Wójt Gminy zaproponował, że przygotuje scenariusz tego, co w poszczególnych sołectwach będzie 

się działo i będzie to chciał skonsultować z Radnymi i sołtysami.  Co nam leży  na sercu odnośnie 

osiedla to ul. Słoneczna, Północna, Topolowa, Ks.Krefta, odgałęzienia ul.Kasztanowej, łącznik ze 

szkołą.   

Za podjęciem uchwały głosowało 9 Radnych, przeciw głosował 1 Radny i 3 Radnych wstrzymało się 

od głosu. 

Uchwała Nr XXVI/189/16 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Pomorskiego w 

załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad.7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w  budżecie gminy na 2016r. 

Pani Skarbnik poinformowała, że po analizie wykonania budżetu za 8 miesięcy dochody zostały 

zwiększone o kwotę 192.600zł. Po stronie wydatków jest oszczędność na odsetkach od kredytu i 

zostało to  wszystko przeznaczone głównie  na oświatę i na utrzymanie dróg na terenie gminy Zblewo 

i jeszcze 5.000zł na pierwszy zakup gazu do budynku socjalnego.  

Radny p.S.Fojut zapytał, czy na oświatę 246.000zł  

Pani Skarbnik odpowiedziała, że tak 

Radny p.S.Fojut zapytał, czy 65.000zł na utrzymanie dróg to jest na drogi gminne? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że typowo są to środki  na drogi gminne.  

Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 

Uchwała Nr XXVI/190/16 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016r. w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad.8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016-2027. 

Pani  Skarbnik poinformowała, że ul. Gajowa została przeklasyfikowana w związku z tym, że ma być 

dofinansowanie i jest  w innym miejscu, bo będzie finansowana przy udziale środków unijnych.  Do tej 

pory była tylko ze środków własnych i kwota została podniesiona do 3.100.000zł., bo wiemy ile będzie 

kosztowała. Zostało zwiększone też zadanie  ciąg pieszo –rowerowy dokumentacja przy drodze 22 

mieliśmy 100.000zł, jest 125.000zł. Zostało dodane zadanie ul. Wczasowa w Borzechowie.  Zostało 

dodane  nowe zdanie  dofinansowanie do Powiatu na przyszły rok, zgodnie z uchwałą o pomocy 
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finansowej dla Powiatu, 481.000zł dofinansowania. Dochody i wydatki zostały urealnione i w 

dochodach i wydatkach w latach 2017-2019 została dodana kwota 1.680.000zł z przeznaczeniem na 

śmieci.  

Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy Radni. 

Uchwała Nr XXVI/191/16 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016 – 2027 w 

załączeniu do niniejszego protokołu.  

 

Wójt Gminy w tym miejscu  poinformował Radnych o otrzymaniu dofinansowania z Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich na ul Gajową w wysokości 1.712.713zł, otrzymaniu dofinansowania na ciąg  

pieszo – rowerowy Borzechowo – Wirty oraz otrzymaniu  dofinansowanie na program edukacji ogólnej 

w szkołach. 

Adwokat p.P.Zieliński omówił treść pisma otrzymanego od p.Teresy Sikora.  

 

Ad.9 

Zamknięcie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, o godz. 17.38, Przewodniczący Rady Gminy zamknął XXVI 

Sesje Rady Gminy Zblewo. 

Integralną częścią protokołu jest płyta CD oznaczona: „ XXVI sesja – 21.09.2016r.  

 

Protokółowała 

A.Zalewska                     Przewodniczący Rady Gminy  

 

          Leszek Burczyk 

 


